

TOURISM & HOSPITALITY**NEWS & EVENTS
UPDATES****FOOD &
BEVERAGE****餐饮业****Hong Kong Bakery Carnival and Salon du Chocolat
Take You on a Sweet Journey (6-8 July)**

As the first-ever public bakery event and the world's most dedicated event to chocolate and cocoa respectively, Hong Kong Bakery Carnival and Salon du Chocolat together will bring the sweetest and most pleasurable weekend to town with chocolate fashion shows, hands-on experience with master chefs and more. For more details, please visit

<https://www.salonduchocolat.com.hk> and

<https://www.hkbakerycarnival.com>

**香港烘焙嘉年华及法国朱古力展
带你踏上甜蜜之旅 (7月6-8日)**

本地首个烘焙主题公开展览「香港烘焙嘉年华」及全球最大型法国朱古力展「Salon du Chocolat」将登陆香港会议展览中心。活动内容包括朱古力时装表演、由大师主持的体验工作坊等。详情请浏览

<https://www.salonduchocolat.com.hk>及

<https://www.hkbakerycarnival.com>

**The Vegan Meat Substitute for Asian Palate: Pork
Alternative Omnipork**

Hong Kong social enterprise Green Monday introduces Omnipork, a plant-based protein that looks and tastes like pork. Special "Omnipork" menus are available in selected Chinese restaurants and Green Common restaurants. [More details...](#)

植物猪肉「Omnipork」菜式新登场

本地社企Green Monday最新推出植物猪肉「Omnipork」，标榜由全植物性材料制成，卖相和味道跟真猪肉相像。「Omnipork」菜单在香港指定中餐厅及Green Common餐厅供应。详情...

Pret A Manger Launches Brand New Summer Vegan Menu in Hong Kong

Following the success of Pret a Manger's three Veggie Pret locations in London and an initial "Not Just For Veggies" campaign in Hong Kong last year, Pret Hong Kong has upped the #plantbased ante and unveiled an all-new vibrant summer menu filled primarily of vegan options. [More details...](#)

Pret A Manger全新夏日素食

Pret A Manger先后于伦敦开设素食概念店及香港推行「Not Just For Veggies」系列取得空前成功，Pret Hong Kong将于今夏天推出全新素菜餐单，为顾客提供更变化多端的健康选择。详情...

WINE 葡萄酒业



Photo Courtesy: Vinexpo Hong Kong

Vinexpo 2018 Surpassed All Expectations

Vinexpo Hong Kong 2018 was hailed as a success and "surpassed all expectations", with an overall increase in visitor numbers particularly from Mainland China. [More details...](#)

Vinexpo Hong Kong 2018 展会圆满闭幕 取得丰硕成果

Vinexpo Hong Kong 2018 展会盛况远超预期，中国内地访客入场人次破纪录，人数较 2016 年高出百分之十。详情...

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 会议展览业

Forbes
UNDER 30
ASIA

Forbes Under 30 Summit Asia to Drive Change (16-18 July)

Hong Kong will host this year's Forbes Under 30 Asia Summit and to bring together some 300 young leaders and entrepreneurs from around the region to share stories of inspiration and success. [More details...](#)

2018福布斯亚洲U30峰会推动转变 (7月16-18日)

本年度福布斯亚洲U30峰会将于香港举行，汇聚区内300多名30岁以下的年青领袖和创业家分享其成功之道。详情...

International Tech Conveners and Meets at RISE (9-12 July)

People from the world's biggest companies and most exciting startups will come to Hong Kong to share their stories and experiences at RISE. [More details...](#)

RISE 2018云集国际初创企业和投资者(7月9-12日)

吸引世界各地初创和投资者参与的RISE 2018科技大会，将分享并讨论创投的最新发展趋势。详情...

GENERAL 一般消息



Invitation to Tender - Health and Wellness Services Concession at Hong Kong International Airport (HKIA)

HKIA now presents a business opportunity for operators to submit proposals to operate a licence for Health and Wellness Services Concession at L6, Departures, Northwest Concourse, Terminal 1 (restricted area). Tender invitation will be closed at 2:30 p.m. on 19 July 2018 (Hong Kong Time). [More details...](#)

香港国际机场「美容保健服务经营牌照」现正招标

香港国际机场诚邀各大美容保健服务营运商竞投经营牌照，于亚洲航空枢纽创造丰盛业绩。商铺位于一号客运大楼第六层离港层西北客运廊（禁区）。截标日期为2018年7月19日下午2时30分（香港时间）。[详情...](#)

Hong Kong and Finland Enter Into Tax Pact

Hong Kong and Finland enter into a comprehensive avoidance of double taxation agreement (CDTA) to signify the Government's sustained efforts in expanding Hong Kong's tax treaty network. [More details...](#)

香港与芬兰签订税务协定

香港特别行政区政府与芬兰签署全面性避免双重课税协定，标志着特区政府在扩阔香港的税收协定网络方面继续取得成果。[详情...](#)

UPCOMING HK EVENTS 最新活动

Belt and Road International Food Expo

27-29 June 2018
AsiaWorld-Expo
亚洲国际博览馆
[More...](#)

Hong Kong Bakery Carnival

6-8 July 2018
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心
[More...](#)

Salon du Chocolat

6-8 July 2018
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心
[More...](#)

RISE

9-12 July 2018
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心
[More...](#)

Forbes' Under 30 Summit

16-18 July 2018
Intercontinental Hong Kong
香港洲际酒店
[More...](#)

Hong Kong Food Expo

16-20 August 2018
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心
[More...](#)

Hong Kong International Tea Fair

16-18 August 2018
Hong Kong Convention and Exhibition Centre
香港会议展览中心
[More...](#)

CONTACT US

联系我们

**Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.
Our services are free and tailored to your needs.**

Sindy Wong
黃思敏

Head of Tourism and Hospitality
T: (852) 3107 1067
E: swong@investhk.gov.hk

Betty Leung
梁婉霞

Americas, Africa
T: (852) 3107 1028
E: bleung@investhk.gov.hk

Jenny Hui
许嘉佩

Asia (except Greater China), France
T: (852) 3107 1047
E: jhui@investhk.gov.hk

Lily Wang
王丽

Greater China, Australasia
T: (852) 3107 1037
E: lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan
陈凤霞

Europe (except France)
T: (852) 3107 1093
E: rebeccachan@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk